
 

Tarnów, 21 grudnia 2020 r. 

KRM.0003.293.2020 

 

 

 

 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

W załączeniu przekazuję pisemną interpelację radnej Agnieszki Danielewicz zgłoszoną 

na XLIII sesji Rady Miejskiej 17 grudnia 2020 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 

radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” dotyczącą utwardzenia nawierzchni ulicy 

Głębokiej. Radna poprosiła również o montaż oświetlenia. 

 



Tarnów, 18.12.2020 roku 

 

Agnieszka Danielewicz 

 (Koalicja Obywatelska) 

Szanowny Pan 

Roman Ciepiela 

Prezydent m. Tarnowa 

 

INTERPELACJA 

 

Proszę o utwardzenie oraz oświetlenie ulicy Głębokiej w Tarnowie . 

Nawierzchnia jest w fatalnym stanie mieszkańcy toną w błocie. 

 

 

 

       Z poważaniem  

Agnieszka Danielewicz 
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